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OBČINA PIRAN 

Občinski svet 

  

Številka: 032-7/2019 

Datum: 24.6.2019 

Z A P I S N I K 

 

7. redne seje Občinskega sveta Občine Piran,  

ki je bila 13. 6. 2019, ob 16.00 uri 

v dvorani Domenica Tintoretta občinske palače 

v Piranu, Tartinijev trg 2. 

 

Na podlagi 19. člena Statuta Občine Piran in 32. člena Poslovnika Občinskega sveta Občine 

Piran je sejo vodil župan Občine Piran Đenio Zadković.  

 

NA SEJI  SO BILI NAVZOČI  NASLEDNJE SVETNICE IN SVETNIKI: 

 

1. BARTOLE ANDREA  

2. BLAŽIČ KATJA  

3. BOSSMAN PETER 

4. CEROVAC KRISTIJAN – prišel pri 6. točki 

5. FAKIN DENIS  

6. FAKIN ROBERT   

7. FOJAN ZANUTTO LARA  

8. FRANCA GABRIJEL 

9. HOT Mag. MEIRA  

10. JAŠAREVIĆ JASMINA   

11. JEVŠEVAR VOJKO  

12. JURIŠEVIČ MARKO   

13. KAVČIČ NEVENKA 

14. KOLAR DINA  

15. KOŽAR BARBARA  

16. MAHNIČ INGRID  

17. MASLO BEZER Mag. MILICA  

18. PETAROS DAVORIN – prišel pri 2. točki 

19. RADIĆ SAVO  

20. RADOVAC KARLO  

21. ROJEC MANUELA  

22. SORTA MARINA   

23. TOMLJANOVIĆ DANIEL  

24. UDOVIČ MITJA  

25. ZIGANTE NADIA  
 

NA SEJI SO BILI NAVZOČI TUDI: 

     Aleš BULEŽAN, direktor občinske uprave, 

     Lada TANCER, vodja Urada za družbene dejavnosti, 

     Ljubo BERTOK, vodja Urada za gospodarstvo in turizem, 
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 Ana FAKIN, vodja Urada za splošne zadeve, 

 Breda KLOBAS, vodja Urada za finance, 

 Mojca PEČNIK DESSARDO, višji svetovalec na Uradu za finance, 

 Vesna VIČIČ, vodja Urada za okolje in prostor, 

 Karmen PINES, vodja Samostojne investicijske službe, 

 Natali GAK, vodja Urada za premoženjskopravne zadeve, 

 mag. Patricija VIŠNJEVEC, zunanja svetovalka, 

 Nejc SIRK, energetski upravljalec podjetja Envirodual d.o.o., 

 Sandra MARTINČIČ LOBODA, predstavnica Javnega podjetja OKOLJE Piran d.o.o., 

 Aljoša PUCER, predstavnik Javnega podjetja OKOLJE Piran d.o.o., 

 Renata ZATLER, predstavnica podjetja Dataofficer d.o.o., 

 Iztok ŠTRUKELJ, predstavnik podjetja ARRIVA d.o.o., 

 Dejan GLAVINA, predstavnik podjetja ARRIVA d.o.o., 

 Dejan SAKELŠAR,  

 Gašpar GAŠPAR MIŠIČ, 

 

SREDSTVA  JAVNEGA OBVEŠČANJA   

 

 Alenka Penjak (Primorske novice), 

 Tanja Žuvela (Regional), 

 Franc Krajnc (Slovenski utrip), 

 Mitja Volčanšek (STA). 

 

UGOTOVITEV SKLEPČNOSTI 

 

Na podlagi 37. člena Poslovnika Občinskega sveta Občine Piran in liste navzočih svetnikov,  je 

župan ugotovil, da je od 25 svetnikov, na seji navzočih 23 svetnikov, ter da je Občinski svet 

sklepčen in lahko formalno pravno prične z delom. 

 

DOLOČITEV DNEVNEGA REDA:  

 

Svetniki so s 23  glasovi  ZA sprejeli naslednji 

 

PREDLOG DNEVNEGA REDA: 
1. Potrditev zapisnika 6. redne seje občinskega sveta Občine Piran z dne 10.5.2019, 

2. Predlog sprememb in dopolnitev Poslovnika Občinskega sveta Občine Piran (skrajšani 

postopek),  

3. Predlog zaključnega računa proračuna Občine Piran za leto 2018 s poročili o realizaciji 

načrta ravnanja s premoženjem Občine Piran: 

A) Predlog zaključnega računa proračuna Občine Piran za leto 2018,  

B) Poročilo o realizaciji načrta ravnanja z nepremičnim premoženjem Občine 

Piran za leto 2018, 

C) Poročilo o realizaciji načrta ravnanja s premičnim premoženjem Občine Piran 

za leto 2018,  

4. Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o znižanju najemnin poslovnih 

prostorov v lasti Občine Piran v mestnem jedru Pirana (skrajšani postopek), 
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5. Predlog cen storitev  javnih služb - pogrebne in pokopališke  dejavnosti v Občini Piran: 

A) predlog 24 urne dežurne pogrebne službe (predlog Elaborata o oblikovanju 

cene 24 urne dežurne pogrebne službe),   

B) cene storitev pokopališke dejavnosti,  

6. Predloga Odloka o občinskih taksah v Občini Piran – (druga obravnava), 

7. ARRIVA d.o.o.-Izvajanje koncesijske dejavnosti »opravljanje javnega mestnega in 

primestnega prometa v občini Piran«: 

A) Poročilo o izvajanju koncesijske dejavnosti »Opravljanje javnega mestnega in 

primestnega prometa v občini Piran« za leto 2018,  

B) Plan o izvajanju koncesijske dejavnosti »Opravljanje gospodarske javne 

službe mestnega linijskega prevoza v koncesijski obliki in rednih linijskih 

šolskih prevozov v občini Piran v integrirani obliki« za leto 2019, 

8. Predlog sklepa o delni povrnitvi stroškov volilne kampanje za lokalne volitve 2018,  

9. Poročilo o izvajanju Lokalnega energetskega koncepta Občine Piran v letu 2018 in plan 

dela za leto 2019, 

10. Kadrovske zadeve,  

11. Vprašanja, pobude in predlogi. 

 

K 1. TOČKI DNEVNEGA REDA 
 

 Potrditev zapisnika 6. redne seje občinskega sveta Občine Piran z dne 10.5.2019 

 

Svetniki so s 23 glasovi  ZA  potrdili zapisnik 6. redne seje občinskega sveta z dne 10. 5. 2019. 

 

 

K 2. TOČKI DNEVNEGA REDA 

 

 Predlog sprememb in dopolnitev Poslovnika Občinskega sveta Občine Piran 

(skrajšani postopek) 

 

Ana FAKIN, vodja Urada za splošne zadeve in Renata ZATLER predstavnica podjetja 

Dataofficer d.o.o. sta podali obrazložitev.  

 

Skrajšani postopek: 

 

Svetniki so s 23  glasovi  ZA sprejeli naslednji 

 

SKLEP 

 

1. 

Občinski svet Občine Piran sprejme Spremembe in dopolnitve Poslovnika občinskega sveta 

Občine Piran po skrajšanem postopku. 

 

 

2. 

Ta sklep začne veljati takoj. 
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Andrea BARTOLE, predsednik Statutarno – pravne komisije je podal pozitivno mnenje 

komisije.  

Prva obravnava:  

 

MNENJA IN PREDLOGI SVETNIKOV, DANI V RAZPRAVI NA SEJI 

OBČINSKEGA SVETA OBČINE PIRAN K PREDLOGU SPREMEMB IN 

DOPOLNITEV POSLOVNIKA OBČINSKEGA SVETA OBČINE PIRAN 

(SKRAJŠANI POSTOPEK) 

NA 7. REDNI SEJI OBČINSKEGA SVETA OBČINE PIRAN 13. junija 2019 
  

Mag. Meira HOT, občinska svetnica: Hvala lepa za besedo spoštovani gospod župan, 

spoštovane kolegice in kolegi lep pozdrav, buon giorno a tutti. Seveda absolutno podpiram 

spremembe Poslovnika s katerim se bo določila pravna podlaga za snemanje, me pa nekoliko 

moti, da smo vseeno morali dodati notri določbo, da 2/3 večina v Občinskem svetu pa se lahko 

vseeno odloči da se seje ne snemajo, da se seje ne daje soglasja, torej da ne bodo javne. Me 

zanima, če posameznik kandidira v funkcijo, posameznik postane neke vrsta javna osebnost in 

se mi zdi popolnoma absurdno, sploh odreka javnosti, ker to je način kako zagotavljaš javnost 

postopka in ne vem, v državnem zboru ni nihče podpisal nikakršnega soglasja da je neposredno 

predvajanje na SLO3, kaj se zgodi če nekdo reče da ne bo? Mislim da taka sprememba v tem 

kontekstu ni potrebna oz. če se bo občinski svet v neki drugi sestavi, ta sedanja je absolutno 

logično da si tega želi, ker je tudi to predlagala, potem naj se sprejmejo spremembe poslovnika, 

ne zdi se mi korektno dajat sploh tako odločbo noter. Mislim da vsak ki kandidira za funkcijo 

občinskega svetnika oz. svetnico mora vedeti da s tem postane javna osebnost, hvala. 

Marina SORTA, občinska svetnica: Lep pozdrav vsem skupaj. Ja jaz se tudi strinjam, 35. 

Člen kot je rekla gospa Meira Hot je notri napisano…Občinski svet lahko sprejme odločitev da 

se posamezno ali več sej neposredno izvaja zvočnega in slikovnega javnega predvajanja sej tudi 

če niso podani razlogi za izključitev javnosti če je ta odločitev sprejeta z 2/3 večino glasov 

navzočih občinskih svetnikov. Če danes nekaj sprejmemo to mora veljat, se pravi jaz bi dala ta 

stavek ven, ker imamo že tukaj spodaj, velja v tem Poslovniku župan predlaga Občinskemu 

svetu, da se s sklepom zapre sejo za javnost v celoti ali ob obravnavi posamezne točke dnevnega 

reda če to terjajo zagotovitev varstva osebnih podatkov, dokumentov in gradiv, ki vsebujejo 

podatke, ki so v skladu z zakonom, drugim predpisom ali splošnim aktom oz. druge javne ali 

zasebne pravne osebe zaupne narave oz. države, tako da tisti prvi stavek, ki sem ga gor prebrala 

jaz bi ga dala ven, ker je res nepotreben. Me pa zanima gospa Renata, tukaj piše je že v 

Poslovniku, zapre sejo za javnost. Mi snemamo, pa da ne pride do kakšnega nesporazuma kdaj 

nas lahko neka oseba toži, recimo, ali imamo res pravico snemat, obravnavat neko dotično 

osebo, nas lahko toži, ta dotična oseba, kako je v tem primeru? Kdaj jo moramo zapreti? 

Govorimo o kakšni pravni, o kakšnem občanu, ki ne želi da je izpostavljen, pa bo želel da ni 

izpostavljen, to je to, hvala. 

Mag. Renata ZATLER, predstavnica podjetja Dataofficer d.o.o.: Hvala za besedo, jaz bom 

lahko z vidika varstva osebnih podatkov povem, ne morem se spuščat, bi rekli temu političnim 
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odločitvam na kakšen način boste določili določene izjeme v Poslovniku, to ni neposredno 

povezano s tem. Jaz lahko rečem, da ta člen je namenjen kot izjema zato da v primeru če se 

drugače odločite da prenehate neposredno predvajat seje s sklepom občinskega sveta, seveda pa 

lahko tudi s spremembo Poslovnika naredite, seveda je to stvar odločitve. Kar se pa tiče 

obdelave osebnih podatkov, neposredno predvajanje sej je potrebno imeti pravno podlago tako 

kot smo že uvodoma povedali. Omenjen je bil državni zbor, poslanci…itd. tam obstaja zakonska 

pravna podlaga zato da se neposredno preko kanala3 , RTV Slovenija te seje predvajajo, za vaše 

seje, občinske, je ravno tako treba sprejet pravno podlago za neposredno predvajanje zato smo 

jo s tem Poslovnikom določili, zato da nimate pravne podlage privolitve. Kar se tiče zapiranja 

sej, zaprte seje ni nič drugače kot je bilo do sedaj, bi rekli po GDPRju, po tem obdobju ni nič 

drugače. Treba je pazit ko gre za bolj občutljive osebne podatke, ko gre za navajanje nekih 

vsebin, ki bi lahko odškodovale posameznika, bi bila teža škode večja, seveda govorimo o 

fizičnih osebah o posameznikih, takrat bodite previdni pred točko, zaprite sejo, župan predlaga 

tako kot po Poslovniku in se zapre in se tudi ne predvaja v živo, v tem je cel »point«. Dejstvo je 

v bistvu, da to nalaga Poslovnik že v splošnih določbah, da zaprete sejo, takrat se niti v živo niti 

ne predvaja, se niti ne snema, tako in tako ni predvideno snemanje je predvideno samo v živo 

predvajanje, kar pa se bojimo da v teh napravah tehničnih lahko ostane kakšen posnetek noter 

smo izrecno zapisali, da se morajo izbrisat. Kar se tožb tiče, kar se odškodovanja posameznikov 

tiče, tukaj lahko težko rečem, v katerih primerih bi do tega lahko prišlo, previdnost pa tukaj je 

na mestu, do bolj občutljivih osebnih podatkih pogovarjamo, upam da sem odgovorila, hvala. 

Župan Občine Piran: Jaz bi vseeno pred Barbaro eno vprašanje, ki se mi zdi smiselno in 

pravilno umeščeno. Kaj pa glede na to, da imamo tudi zaposlene na Občini, ki včasih ne želijo 

biti izpostavljeni, pa me zanima, kako obravnavat v tem primeru zaposlene? 

Mag. Renata ZATLER, predstavnica podjetja Dataofficer d.o.o.: Zaposleni so ravno tako 

posamezniki vendar so na enaki ravni kot funkcionarji, imamo tukaj zakon o dostopu informacij 

javnega značaja, ki je na pravni podlagi za obdelavo osebnih podatkov in so javno izpostavljene 

osebe, ravno tako tudi oni dajejo soglasje, tako da se lahko danes v živo tudi ta seja snema oz. 

predvaja, ker se enako njihov glas obdeluje in se neposredno predvaja, v tem primeru gre ravno 

tako za obdelavo osebnih podatkov, podobe in glasu in se enako obravnavajo, se pa šteje da so 

na podobni ravni javne osebe kot funkcionarji. 

Barbara KOŽAR, občinska svetnica: Hvala za besedo župan, dober dan vsem, buon giorno a 

tutti. Jaz bi rekla samo rada, da se pridružujem mnenju kolegice mag. Meire Hot in smatram 

nepotrebno, da dodamo notri to določilo v čemer je bilo do sedaj govorjeno, hvala. 

Mag. Meira HOT, občinska svetnica: Hvala, nisem dobila neposrednega odgovora, ne 

razumem zakaj je bilo potrebno umestiti notri določbo o 2/3 večini, da se torej spremeni 

odločitev, kar pomeni, da jutri nekomu ne bo všeč dnevni red na občinski seji, ne bo želel da je 

javnost o tem seznanjena, da bo transparenten postopek, bo prepričal 2/3 svetnikov in se bo 

določilo drugače, da zaradi transparentnosti, javnosti, da je pomembno, da so seje predvajane, to 

je moje stališče že več let, mislim da lahko moj kolega potrdi in če že gremo k tovrstni 
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spremembi ne razumem zakaj moremo imet to notri, na to mi niste niti odgovorili, morem reč da 

so malo različne interpretacije, pravniki  glede GDPRja so rekli, da že s tem ko piše v 

Poslovniku da so seje javne, da bi že s tem bila zadostna podlaga, ampak, sej pravim več stališč 

je bilo, ne probletiziram tega danes, absolutno podpiram da ste dali, mislim pa da je 

nesprejemljiva določba o 2/3 večini za naprej. Me še zanima ali bodo te seje arhivirane in vedno 

dostopne javnosti, ker sedaj so snemane v živo in potem se izbrišejo. Jaz mislim, da je bil tudi 

»point« da bi na način kot so zapisniki objavljeni na spletu, da naj bi bile te seje javno dostopne, 

vem da nekatere občine to že imajo, hvala. 

Ana FAKIN, vodja Urada za splošne zadeve: Izhodišče za pripravo Poslovnika je bilo 

snemanje v živo oz. predvajanje v živo, pri tem posnetek ne nastane ker ni bila taka usmeritev, 

če to bi bilo tako bi to bila čisto neka druga zgodba in bi jo morali drugače uredit. Izhodišče je 

bilo tako kot do sedaj samo s pravno podlago. Kar zadeva pa prvega vprašanja je to stvar vaše 

odločitve, lahko to tudi izločimo. Zakaj smo to umestili kot izjemo za primer, npr. da je nova 

sestava Občinskega sveta, ki na prvi seji ne more it v spremembo Poslovnika ali pa gre lahko, pa 

traja proceduralno dlje časa, da bi se odločili, da snemali seje ne bodo, ampak to je vaša 

odločitev, če se boste strinjali, da člen izločimo iz gradiva, ni noben problem, nobena težava. Mi 

smo samo hoteli, dat možnost, da ta razlog, da ta podlaga obstaja, za primer, da bi se Občinski 

svet odločil drugače. To pa ni isti primer kot izločitev javnosti v primeru, da gre za neke 

primere, to kar smo prej govorili, to pa je jasno.  

Mag. Renata ZATLER, predstavnica podjetja Dataofficer d.o.o.: Jaz bi samo še to 

obrazložila, pojem javnosti. Večkrat se razlaga narobe, da je to že dovolj zadostna podlaga za 

snemanje sej v živo in predvajanje in tako naprej. Tukaj je jasno, da javnost, javna seja pomeni 

to, da lahko kdorkoli pride na sejo, je navzoč, da so javni zapisniki, da so informacije javne o 

delu Občinskega sveta in itd., neposredno ne pometi to, da lahko obdelujemo osebne podatke še 

na drugi način z javnim predvajanjem, snemanjem, posnetki sej. Posnetki sej pomeni to, da je 

treba Poslovnik uredit drugače. Če se tako odločite potem je treba naredit drugačen člen kjer bo 

določeno da se seje snemajo, se posnetki določeno obdobje hranijo, kdaj se brišejo, torej se je 

treba po 13. in 30. členu da naštejem še po skladu splošne odločbe določit vse obvezne 

sestavine, ki jih more Poslovnik določat, zato da se lahko vi sklicujete na zakoniti interes kot 

pravno podlago, to pomeni Poslovnik za obdelavo osebnih podatkov. Zdaj trenutno se samo na 

privolitev, ki jo vsakič podpišete za predvajanje v živo, kot je bilo rečeno tudi meni, ko smo 

pripravili spremembo Poslovnika je šlo za to, da mi naredimo spremembo Poslovnika tako, da 

bodo pravna podlaga urejena za to kar počnete zdaj, torej predvajate seje v živo, hvala. 

Mag. Meira HOT, občinska svetnica: Torej jaz predlagam, da se izloči predlagani člen, ker 

ščiti se nekoga, ki bo nekoč prišel morda na novo in bo v bistvu zagovarjal netransparentnost 

postopka in neobveščanja javnosti in se mi to ne zdi korektno niti potrebno. Kot drugo mislim, 

da je velika večina svetnikov ko nam je dala predlog glede predvajanja sej v živo dejansko tudi 

mislila da boste uredili tudi hrambo teh posnetkov na način, da bodo vedno dostopni pa naj 

kolegice in kolegi kar pritrjujejo, tako, da predlagam, bodisi da zdaj takoj dopolite še en člen če 

je že v obravnavi, v kolikor ne, pa naj se pripravijo ponovno nove spremembe, hvala.  
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Župan Občine Piran: Naj ponovim, da sem bil že od vsega začetka, da se seje snema, da so 

javne, seveda. O dostopnosti sploh ne bi razpravljal, magnetogramski zapis vedno obstaja, to se 

tudi hrani in normalno, da je to dostopna zadeva, imamo še enega razpravljalca, Vojko Jevševar. 

Vojko JEVŠEVAR, občinski svetnik: Hvala za besedo gospod župan. Jaz bi samo če ste za to, 

da skrajšamo tole zadevo. Se popolnoma strinjam z gospo Meiro Hot v vseh pogledih. Glejte, 

tisti, ki je kandidiral za neko javno službo, predvsem svetniško, ali pa če hočete tudi državno, že 

dovolj za krajevno skupnost, kaj je tukaj za skrivat. Predvsem bi to dodal kar je gospa Meira 

rekla da bi dodali tukaj še za hrambo posnetkov. Namreč jaz sem tudi član Statutarno-pravne 

komisije, seveda tam smo na hitro šli, to je bil predlog občinske uprave za kaj gre in smo rekli, 

ja, sej to je v redu, sej to gre, da ne bo treba ponovno podpisovat privolitve k snemanju, bil sem 

tudi seznanjen, da je to samo v živo pa potem se to zavrže oz. to sploh ni posneto. Seveda vsi 

avdio zadeve vsake občinske seje se pa hranijo in jaz ne vidim nobenega problema zakaj se ne 

bi tudi video hranilo, ker vso delo občinskega sveta je javno, mislim more biti dostopno bilo 

kdaj in kateremukoli občanu, hvala lepa. 

Župan Občine Piran: Jaz bi dodal še eno zadevo, ki smo jo v praksi doživeli, določene ljudi ki 

smo izpostavili ravno kot zaposlene, ki so interpretirali določen del v razpravi so bili pač 

užaljeni in čisto in iz tega spekta je potem na naslednji seji gospa Marina Sorta to pač 

izpostavila, kot nekaj kar je nedopustno in so mogoče iz tega naslova prišle pobude da si v 

bodoče tega ne bi zgodilo. Danes  smo se izjasnili, gremo naprej tako kot smo določili. Moje 

mnenje je da se zadeva snema v bodoče. 

Marina SORTA, občinska svetnica: Jaz bi res rada, da se da ta stavek ven, tega ki sem prvega 

prebrala. Se pravi, da se ta 2/3 večina glasov navzočih občinskih svetnikov izloči, no. Ta celotni 

stavek. Seveda če so vsi ostali za to. To je res, dopuščamo potem da se bom jutri spomnila, bom 

rekla dejmo tole izglasovat, ker imamo neke mahinacije od zadaj. To je ta stavek, ki lahko jaz 

manipuliram, 2/3 ne. Zato bi rada, da se to da ven, če ste tudi vi ostali za to. Če seja mora bit 

zaradi kakršnegakoli državnega, vojaškega ali uradne tajnosti je tukaj že to sprejeto, samo ta 

stavek se da ven. 

Mag. Meira HOT, občinska svetnica: Imam procesen predlog, glede na odprta vprašanja, ki so 

se vseeno sedaj izkazala. Dajem predlog, da vseeno naredimo obravnavo po rednem postopku in 

če je potrebno glasovanje, najbrž je, ker smo že glasovali o skrajšanem in se danes opravi 

obravnava v 1. Obravnavi in na naslednji seji sprejme 2. In se opredelite do vseh odprtih 

vprašanj, ki smo jih vzpostavili danes. 

Župan Občine Piran: Bomo pogledali v Poslovnik… 

Patricija VIŠNJAVEC, zunanja svetovalka: O pobudi treba sklepat, da se vrne…Zdaj more 

Občinski svet glede na pobudo, ki jo je podala gospa Meira Hot sicer o njenem predlogu, da se 

postopek da na navadno obravnavo, to pomeni da ni danes skrajšani postopek ampak da je, 

gospa Meira predlaga da je danes 1. obravnava in da imamo na naslednji seji 2. Obravnavo s 

tem da se med tem občinska uprava, strokovne službe o tem opredelijo, do predlogov ki ste 
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danes dali tukaj. O tem morete glasovati, s tem pa naj vas opozorim, da to pomeni, da naslednjo 

sejo ko bo, bo 2. obravnava in bo potrebno spet podpisat. Če pa se danes sprejme po 

skrajšanem…, glede na pretekle debate mislim da je prav da vas seznanimo in da vas opozorimo 

na ta dejstva, da naslednjič bo treba tudi podpisat. Druga možnost, pa v kolikor je, mislim da bo 

gospa Ana povedala, glede na to, da je to sedaj 1. obravnava, lahko pa sprejmete sklep in sicer v 

1. Obravnavi skupaj s prejeto pobudo, da se izloči stavek, ki ga je navedla gospa Marina Sorta in 

danes opravimo še 2. obravnavo. To je pa druga opcija in imamo danes postopek zaključen, s 

tem da potem ostane pobuda gospe Meire za enkrat v bodoče. Tukaj imate 2 opcije o katerih se 

morate vi odločit. Postopkovno moramo predlog gospe Meire Hot sedaj obravnavat njeno 

pobudo. Sedaj če želijo še razpravljalci, Ana pa…, če želite še kaj dodat? 

Karlo RADOVAC, občinski svetnik: Hvala za besedo. Bi rad samo opozoril, tudi če sedaj 

sprejmemo da bomo šli v daljši postopek, še vedno omogočamo spremembo Poslovnika z 2/3 

večino in s tem ukinitev tega člena ven iz Poslovnika. 

Mag. Meira HOT, občinska svetnica: Niste prav razumeli. Mi smo dali predlog kot prvo, da 

se člen o 2/3 večini izloči in da ostane notri samo to, da je pravna podlaga za snemanje seje, kot 

drugo pa da občinska uprava preuči in v Poslovnik zapiše nov člen, ki bo omogočil obdelavo in 

hrambo posnetkov sej, kar sedaj je pripravljen Poslovnik samo za snemanje v živo, ni pa 

določbe o hrambi posnetkov kar je pa v bistvu bil predlog že predhodno podan svetnikov in zato 

predlagam, da se danes opravi obravnava v 1. branju-reden postopek, ker koliko vem je 

nemogoče pripravit tovrstne spremembe zdaj takoj. Tako da v bistvu na ta način omogočamo da 

bodo te spremembe vnesene, hvala. 

Mag. Milica MASLO BEZER, občinska svetnica: Dober dan, buon giorno a tutti. Se 

opravičujem, ker morda bo izpadlo nestrpno, ampak že tako zelo dolgo debatiramo o zelo 

enostavni stvari, ne. Tukaj bi pač samo podali amandma oz. v 1. branju smo podali pripombe, v 

2. branju dejmo podat amandma, kaj naj se črta, kdor je prvi predlagal naj pripravi amandma »v 

35. členu 3. odstavek se v celoti briše«, in smo stvar rešili. Zakaj bi v prazno razpravljali še do 

ne vem kdaj. Predlog, da se seje hranijo je prav tako samo en stavek, ki se doda v tistem členu 

»razen če ne obstajajo razlogi, da se ne hrani…« glede na to kar je povedala informacijska 

pooblaščenka, oprostite samo to sem hotela povedat, da ni potrebno na dolgo in na široko, trikrat 

eno in isto stvari govorit, pač v 1. branju smo povedali to v 2. branju dajmo amandmaje in 

gremo naprej, če pa so tako komplicirani amandmaji ravno tako, ni nobena katastrofa če bomo 

naslednjič morali kaj podpisat, hvala. 

Patricija VIŠNJAVEC, zunanja svetovalka: Proceduralno sedaj moramo dat na glasovanje 

predlog gospe Meire Hot, da se druga obravnava opravi po rednem postopku, to pomeni, da 

danes ne bomo imeli 2. obravnave, sedaj pač v kolikor glasujete za, se strinjate, da se 1. 

obravnava sedaj zaključi in 2. obravnava bo po rednem postopku na naslednji seji in med tem se 

bodo strokovne službe opredelile do predlogov, ki so bili podani na seji. Še vedno pa je druga 

opcija kot je povedala gospa Milica Maslo, niti ni potrebno amandmajev. Ampak če se želi 

samo izločit stavek katerega je gospa Marina Sorta povedala se lahko sprejme v 1. obravnavi s 

tem da na ta način ne more bit uveljavljen predlog glede hrambe posnetkov sej. Glede hrambe 
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posnetkov je treba obravnavat 2. obravnavo na naslednji seji če se želi dodat tale člen ker je bolj 

kompleksna zadeva. 

 

V razpravi so sodelovali občinski svetniki: mag. Meira HOT, Marina SORTA, Barbara 

KOŽAR, Vojko JEVŠEVAR, Karlo RADOVAC in mag. Milica MASLO BEZER.  

 

 

Svetniki so s 24 glasovi  ZA sprejeli naslednji 

 

SKLEP 

 

1. 

Za sprejem Sprememb in dopolnitev Poslovnika Občinskega sveta Občine Piran se opravi druga 

obravnava po rednem postopku. 

 

2. 

Ta sklep začne veljati takoj. 

 

 

Svetniki so s 24 glasovi  ZA sprejeli naslednji 

 

SKLEP 

 

1. 

Občinski svet Občine Piran sprejme Spremembe in dopolnitve Poslovnika občinskega sveta 

Občine Piran v prvi obravnavi skupaj z mnenji, pripombami in stališči svetnikov, ki so jih dali 

na današnji seji Občinskega sveta Občine Piran ter s stališčem Statutarno-pravne komisije. 

 
 

2. 

Predlagatelj predloga Odloka naj mnenja, predloge, pripombe in stališča svetnikov in komisije  

prouči in po možnosti upošteva pri pripravi predloga Odloka za drugo obravnavo.  

 

                                                                             3. 

Ta sklep začne veljati takoj. 

 

 

K 3. TOČKI DNEVNEGA REDA 

 

 Predlog zaključnega računa proračuna Občine Piran za leto 2018 s poročili o 

realizaciji načrta ravnanja s premoženjem Občine Piran: 

A) Predlog zaključnega računa proračuna Občine Piran za leto 2018,  

B) Poročilo o realizaciji načrta ravnanja z nepremičnim premoženjem 

Občine Piran za leto 2018, 

C) Poročilo o realizaciji načrta ravnanja s premičnim premoženjem 

Občine Piran za leto 2018,  

 

Breda KLOBAS, vodja Urada za finance je podala obrazložitev.  
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Manuela ROJEC, predsednica Odbora za finance in proračun je podala pozitivno mnenje 

odbora k Predlogu zaključnega računa proračuna Občine Piran za leto 2018 in k Poročilu o 

realizaciji načrta ravnanja s premičnim premoženjem Občine Piran za leto 2018. 

 

Vojko JEVŠEVAR, predsednik Odbora za gospodarjenje s stavbnimi zemljišči je podal 

seznanitev Odbora s Poročilom o realizaciji načrta ravnanja z nepremičnim premoženjem 

Občine Piran za leto 2018. 

 

A) Predlog zaključnega računa proračuna Občine Piran za leto 2018 

 

Svetniki so s 16 glasovi  ZA in 6 PROTI sprejeli naslednji 

 

SKLEP 

 

1. 

Občinski svet Občine Piran sprejme zaključni račun proračuna Občine Piran za leto 2018. 

 

 

2. 

Ta sklep začne veljati takoj. 

 

B) Poročilo o realizaciji načrta ravnanja z nepremičnim premoženjem Občine Piran za leto 

2018, 

 

Svetniki so s 14 glasovi  ZA in 6 PROTI sprejeli naslednji 

 

SKLEP 

 

1.  

Občinski svet se je seznanil s Poročilom o realizaciji načrta ravnanja z nepremičnim 

premoženjem v lasti Občine Piran za leto 2018.  

 

 

 

2.  

Ta sklep začne veljati takoj. 

 

C) Poročilo o realizaciji načrta ravnanja s premičnim premoženjem Občine Piran za leto 

2018,  

 

Svetniki so s 15 glasovi  ZA in 6 PROTI sprejeli naslednji 

 

SKLEP 

 

1.  
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Občinski svet Občine Piran se je seznanil s Poročilom o realizaciji načrta ravnanja s premičnim 

premoženjem Občine Piran za leto 2018.  

 

 

2.  

Ta sklep začne veljati takoj. 

 

 

K 4. TOČKI DNEVNEGA REDA 

 

 Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o znižanju najemnin 

poslovnih prostorov v lasti Občine Piran v mestnem jedru Pirana (skrajšani 

postopek) 

Natali Gak, vodja Urada za premoženjskopravne zadeve je podala obrazložitev. 

 

Skrajšani postopek: 

 

 

Svetniki so s 23 glasovi  ZA  sprejeli naslednji 

 

SKLEP 

 

1. 

Občinski svet sprejme Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o znižanju najemnin 

poslovnih prostorov v lasti Občine Piran v mestnem jedru Pirana po skrajšanem postopku. 

 

 

2. 

Ta sklep začne veljati takoj. 

 

Manuela ROJEC, predsednica Odbora za finance in proračun je podala pozitivno mnenje 

odbora. 

 

 

Prva obravnava: 

 

Svetniki so s 23 glasovi  ZA  sprejeli naslednji 

 

SKLEP 

 

1. 

Občinski svet sprejme Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o znižanju najemnin 

poslovnih prostorov v lasti Občine Piran v mestnem jedru Pirana v prvi obravnavi. 

 

 

2. 
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Ta sklep začne veljati takoj. 

 

Druga obravnava: 

 

 

Svetniki so s 23 glasovi  ZA  sprejeli naslednji 

 

SKLEP 

 

1. 

Občinski svet sprejme Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o znižanju najemnin 

poslovnih prostorov v lasti Občine Piran v mestnem jedru Pirana. 

 

 

2. 

Ta sklep začne veljati takoj. 

 

 

K 5. TOČKI DNEVNEGA REDA 

 

 Predlog cen storitev  javnih služb - pogrebne in pokopališke  dejavnosti v Občini 

Piran: 

A) predlog 24 urne dežurne pogrebne službe (predlog Elaborata o oblikovanju cene 24 

urne dežurne pogrebne službe),   

B) cene storitev pokopališke dejavnosti 

 

Ljubo BERTOK, vodja Urada za gospodarstvo in turizem, Sandra MARTINČIČ LOBODA in 

Aljoša PUCER, predstavnika Javnega podjetja OKOLJE Piran d.o.o. so podali obrazložitev. 

 

Barbara KOŽAR, članica Odbora za gospodarske javne službe je podala negativno mnenje 

odbora k točkama A in B. 

 

V razpravi so sodelovali občinski svetniki: Mitja UDOVIČ, Marina SORTA, Davorin 

PETAROS in Robert FAKIN. 

 

A) predlog 24 urne dežurne pogrebne službe (predlog Elaborata o oblikovanju cene 24 urne 

dežurne pogrebne službe) 

  

Svetniki so z 12 glasovi  ZA in 10 PROTI sprejeli naslednji 

 

 

SKLEP O 

DOLOČITVI CENE 24-URNE DEŽURNE POGREBNE SLUŽBE V OBČINI PIRAN 

 

 

1.  

Ta sklep določa višino cene 24-urne dežurne pogrebne službe v občini Piran, ki je bil podan z 

Elaboratom s strani izvajalca javne službe. 
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2.  

Cena za storitev 24-urne dežurne pogrebne službe v Občini Piran znaša: 
 

STORITEV Cena v EUR 

24-urna dežurna pogrebna služba na pokojnika 200,18 

 
 

3.  

Davek na dodano vrednost ni vključen v ceno storitev, plača ga uporabnik. 

 

 

4.  

Ta sklep se objavi v Uradnem listu Republike Slovenije ter začne veljati naslednji dan po objavi. 

Cena se začne uporabljati naslednji dan po uveljavitvi sklepa. 

 

Izvajalec javne službe bo potrjene cene objavil na krajevno običajen način. 

 

B) cene storitev pokopališke dejavnosti 

 

Svetniki so z 12 glasovi  ZA in 11 PROTI  sprejeli naslednji 

 

SKLEP  

O DOLOČITVI CEN POKOPALIŠKE DEJAVNOSTI V OBČINI PIRAN 

 

1.  

Ta sklep določa višino cen storitev pokopališke dejavnosti v občini Piran. 

 

2.  

Cene za storitve pokopališke dejavnosti, ki jih obvezno izvaja OKOLJE Piran, d.o.o., znašajo: 
 

STORITEV Cene v EUR 

Storitve grobarjev: 

 Storitve grobarjev - klasični pokop  228,00 

Storitve grobarjev - žarni pokop  73,00 

Storitve pokopališko-pogrebnega moštva - na pokopališču: 

 Pogrebni obred - klasični pokop 255,44 

Pogrebni obred - žarni pokop 202,27 

Storitve najema pokopaliških objektov in naprav: 

 Najem mrliške vežice na dan 30,00 

Najem mrliških vozičkov (2 vozička za vsak obred) 20,00 

Najem ozvočenja 10,00 

Uporaba transportne krste (iz drugih občin-ni 24 urna) 8,00 

Uporaba hladilne komore za nasl.24 ur (izven 24-urne dež.sl) 10,75 
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Najem prostora za ureditev pokojnika 30,00 

Odpiranje in zapiranje žarne niše 28,50 

Odpiranje in zapiranje grobnice 73,00 

Čiščenje in ureditev grobnice 307,60 

Ekshumacija pokojnika po 10 letih 415,00 

Izdaja soglasja za postavitev spomenika  20,00 

Kamnita plošča za žarno nišo  45,00 

Graviranje napisa na kamnito ploščo po črki 5,35 

Pogrebni furgon izven občine na prevožen km 0,95 

Pogrebni furgon v občini 45,00 

Pogrebna pristojbina 50,00 

   

Cene določene s to točko sklepa se začne uporabljati od uveljavitve sklepa dalje. 

3.  

Cene za oddajanje grobov v najem (grobnin): 

a.) Cene letnih grobnin (oddaje grobov v najem) na pokopališču Piran znašajo: 

 
 

VRSTA GROBA Cene v EUR 

Žarna niša / kostnica 11,00 

Celica v skupni grobnici 13,00 

Žarni grob 21,00 

Otroški grob 21,00 

Enojni grob 35,00 

Dvojni grob 70,00 

Povečan grobni prostor 100,00 

Grobnica 150,00 
 
 

b.) Cene letnih grobnin na pokopališčih Sv. Peter, Padna in Nova Vas znašajo: 
 

 

VRSTA GROBA Cene v EUR 

Žarni grob 13,00 

Otroški grob 13,00 

Enojni grob 21,00 
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Dvojni grob 42,00 
 
 

Cene določene s to točko sklepa se uporabljajo za obračun grobnin za leto 2019 in dalje, do 

spremembe cen. 

 

 
 

4.  

Davek na dodano vrednost ni vključen v ceno storitev, plača ga uporabnik. 

 

5.  

Ta sklep se objavi v Uradnem listu Republike Slovenije ter začne veljati naslednji dan po objavi.  

 

Izvajalec javne službe bo potrjene cene objavil na krajevno običajen način. 

 

 

K 6. TOČKI DNEVNEGA REDA 

 

 Predloga Odloka o občinskih taksah v Občini Piran (druga obravnava), 

Ljubo BERTOK, vodja Urada za gospodarstvo in turizem je podal obrazložitev. 

 

Barbara KOŽAR, članica Odbora za gospodarske javne službe je podala pozitivno mnenje 

odbora z naslednjim 

 

AMANDMAJEM 

1. 

Odbor za gospodarske javne službe predlaga, da se v predlaganem odloku povišajo kazni za 

kršitve na najvišjo zakonsko dovoljeno raven in sicer se glasi spremenjeni 18. člen predloga 

odloka: 
18. člen 

(1) Z globo 1.250 EUR se kaznuje za prekršek posameznika: 

- ki v prijavi nastanka taksnega predmeta navede napačne podatke, pomembne za obračun taksne 

obveznosti, 

- ki postavi taksni predmet brez dovoljenja pristojnega občinskega upravnega organa. 

 

(2) Pravno osebo, ki stori prekršek iz prvega odstavka tega člena, se kaznuje z globo 75.000 EUR. 

 

(3) Posameznik, ki v zvezi s samostojnim opravljanjem dejavnosti stori prekršek iz prvega odstavka tega člena,     se 

kaznuje z globo 30.000 EUR. 

 

(4) Za prekršek iz prvega odstavka se odgovorno osebo  pravne osebe kaznuje z globo 2.500 EUR. 

 

 

Obrazložitev amandmaja: 

Glede na predlagano višino nizkih kazni, kar za nekatere poslovne subjekte predstavlja majhen 

strošek, se je predlagalo povišanje na najvišjo zakonsko dovoljeno višino kazni z namenom, da 

se prepreči nadaljevanje dosedanje prakse. 
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V razpravi so sodelovali občinski svetniki: Davorin PETAROS, Peter BOSSMAN, Barbara 

KOŽAR, Daniel TOMLJANOVIĆ, Denis FAKIN in Ingrid MAHNIČ. 

 

Župan ne podpira amandmaja. 

 

Svetniki so z 12 glasovi  ZA in 11 PROTI sprejeli predlagani amandma. 

 
Svetniki so s 13 glasovi  ZA in 12 PROTI sprejeli naslednji  

 

SKLEP 

 

1. 

Občinski svet Občine Piran sprejme Odlok o občinskih taksah v Občini Piran, skupaj s sprejetim 

amandmajem:  

 

Odbor za gospodarske javne službe predlaga, da se v predlaganem odloku povišajo kazni za 

kršitve na najvišjo zakonsko dovoljeno raven in sicer se glasi spremenjeni 18. člen predloga 

odloka: 

18. člen 

(1) Z globo 1.250 EUR se kaznuje za prekršek posameznika: 

- ki v prijavi nastanka taksnega predmeta navede napačne podatke, pomembne za obračun 

taksne obveznosti, 

- ki postavi taksni predmet brez dovoljenja pristojnega občinskega upravnega organa. 

 

(2) Pravno osebo, ki stori prekršek iz prvega odstavka tega člena, se kaznuje z globo 75.000 

EUR. 

 

(3) Posameznik, ki v zvezi s samostojnim opravljanjem dejavnosti stori prekršek iz prvega 

odstavka tega člena,     se kaznuje z globo 30.000 EUR. 

 

(4) Za prekršek iz prvega odstavka se odgovorno osebo  pravne osebe kaznuje z globo 2.500 

EUR. 

 

Odlok prične veljati petnajsti dan po objavi v Uradnem listu RS.                         

 

2. 

Ta sklep začne veljati takoj. 

 

 

Župan je odredil 15 minutni odmor. 

 

 

K 7. TOČKI DNEVNEGA REDA 

 ARRIVA d.o.o.-Izvajanje koncesijske dejavnosti »opravljanje javnega mestnega in 

primestnega prometa v občini Piran«: 
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A) Poročilo o izvajanju koncesijske dejavnosti »Opravljanje javnega mestnega in 

primestnega prometa v občini Piran« za leto 2018,  

B) Plan o izvajanju koncesijske dejavnosti »Opravljanje gospodarske javne službe 

mestnega linijskega prevoza v koncesijski obliki in rednih linijskih šolskih prevozov v 

občini Piran v integrirani obliki« za leto 2019 

Ljubo BERTOK, vodja Urada za gospodarstvo in turizem, Iztok ŠTRUKELJ in Dejan 

GLAVINA predstavnika podjetja ARRIVA d.o.o. so podali obrazložitev. 

 

Barbara KOŽAR, članica Odbora za gospodarske javne službe je podala pozitivno mnenje 

odbora k točkama A in B. 

 

V razpravi so sodelovali občinski svetniki: mag. Meira HOT, Davorin PETAROS, mag. 

Milica MASLO BEZER, Daniel TOMLJANOVIĆ, Gabrijel FRANCA, Kristijan CEROVAC, 

Denis FAKIN, Marina SORTA, Karlo RADOVAC in Ingrid MAHNIČ.  

A) Poročilo o izvajanju koncesijske dejavnosti »Opravljanje javnega mestnega in primestnega 

prometa v občini Piran« za leto 2018 

Svetniki so s 25  glasovi  ZA sprejeli naslednji 

 

SKLEP 

 

1. 

V skladu z 9. in 25. členom Pogodbe o koncesiji za opravljanje javnega mestnega in 

primestnega prometa, štev. 371-20/2008-2010 z dne 27.1.2009, se na osnovi Letnega poročila o 

izvajanju koncesije za javni mestni in primestni promet v občini Piran za obdobje od 1. 1. 2018 

do 31. 12. 2018, družbe Arriva Dolenjska in Primorska d.o.o. in poročila neodvisnega revizorja 

o finančnem poslovanju za koncesijo mestnega in primestnega prometa za leto 2018, ugotavlja: 

 

 

 Ugotovljeni primanjkljaj iz koncesionirane dejavnosti v letu 2018, skladno z določili 9. 

člena koncesijske pogodbe znaša 551.788,54 € brez DDV oz. 604.208,45 EUR z DDV. 

 

 Plačane mesečne akontacije sredstev za subvencije, po 9. členu koncesijske pogodbe, s 

katerim se krije primanjkljaj so v letu 2018 znašale 534.000,00 EUR brez DDV oz. 

584.730 EUR z DDV. 

 

2. 

Razlika znaša 17.788,54 EUR brez DDV oz. 19.478,45 EUR z DDV, in jo mora skladno z 

določili koncesijske pogodbe kriti proračun Občine Piran.  

 

3. 

Glede na to, da v proračunu Občine Piran za leto 2019 ni planiranih sredstev za plačilo te 

razlike,    se ta sredstva predvidijo najkasneje v proračunu Občine Piran za leto 2020. 
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B) Plan o izvajanju koncesijske dejavnosti »Opravljanje gospodarske javne službe mestnega 

linijskega prevoza v koncesijski obliki in rednih linijskih šolskih prevozov v občini Piran v 

integrirani obliki« za leto 2019 

 

Svetniki so s 25  glasovi  ZA sprejeli naslednji 

 

SKLEP 

 

1. 

Sprejme se plan izvajanja koncesijske dejavnosti »Opravljanje gospodarske javne službe 

mestnega linijskega prevoza v koncesijski obliki in rednih linijskih šolskih prevozov v občini 

Piran v integrirani obliki« v letu 2019, ob upoštevanju določil Koncesijske pogodbe št. 371-

7/2018 z dne 21. 3. 2019.  Plan za leto 2019 je sestavni del tega sklepa. 

 

2. 

Občinski svet ugotavlja, da je v predlogu plana za leto 2019 opredeljeno naslednje: 

 

 Prihodki iz dejavnosti so predvideni v višini 582.000,00 EUR. 

 Prihodki iz prodaje vozovnic – koncesija so predvideni v višini 290.000,00 EUR. 

 Skupni prihodki so predvideni v višini 1.176.000,00 EUR. 

 Skupni stroški so predvideni v višini 1.176.000,00 EUR. 

 Predvidena celotna subvencija Občine Piran za leto 2019, ki se nakazuje koncesionarju v 

mesečnih akontacijah znaša 594.000,00 EUR brez DDV oz. 650.430,00 EUR z DDV. 

 Da bo dejanski poslovni rezultat za leto 2019 ugotovljen po obravnavi in potrditvi končnega 

poročila za leto 2019 s strani Občinskega sveta Občine Piran v letu 2020. 

 

    3. 

Občinski svet istočasno ugotavlja, da je v proračunu Občine Piran  za leto 2019 za 

subvencioniranje gospodarske javne službe mestnega linijskega prevoza v koncesijski obliki in 

rednih linijskih šolskih prevozov v občini Piran v integrirani obliki v letu 2019 planiran znesek 

v višini 690.000,00 EUR.  

 

Strokovne službe koncesionarja in občine morajo vsako tromesečje 2019 pregledati pogoje 

poslovanja in jih po potrebi prilagoditi, z namenom doseganja čim boljših poslovnih rezultatov. 

 

 

K 8. TOČKI DNEVNEGA REDA 
 

 Predlog sklepa o delni povrnitvi stroškov volilne kampanje za lokalne volitve 2018 

 

Ana FAKIN, vodja Urada za splošne zadeve je podala obrazložitev. 

 

V razpravi je sodeloval občinski svetnik Denis FAKIN. 

 

Svetniki so s 25  glasovi  ZA  sprejeli naslednji 

 

SKLEP 
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1. 

Do delne povrnitve stroškov volilne kampanje za lokalne volitve v letu 2018 so upravičeni 

naslednji organizatorji volilne kampanje: 

 

Za volitve župana: 

Zap. 

Št. 

Organizator  

Volilne kampanje 

Kandidat Prejeti glasovi  

 

Znesek povračila  

1. Gibanje za občino Piran  Đenio Zadković 4446 533,52 eur 

2. Tomaž Gantar Tomaž Gantar 2802 336,24 eur 

3. Socialni demokrati Bojan Drevenšek 847 101,64 eur  

 SKUPAJ   971,4 eur 

 

2. 

  Za volitve v občinski svet : 

Zap. 

Št. 

Organizator volilne kampanje Prejeti glasovi 

 

Znesek povračila 

1. Gibanje za občino Piran  2321 580,25 eur  

2. Naš kraj – lista Tomaža Gantarja  1305 326,25 eur 

3. Socialni demokrati 995 248,75 eur 

4. Stranka modernega centra 489 122,25 eur 

5. Demokratična stranka upokojencev  403 100,75 eur 

6. Slovenska demokratska stranka 374 93,5 eur 

7. Slovenija za vedno 314 78,5 eur 

8. Levica 294 73,5 eur 

9. Piran je naš 267 66,75 eur  

 SKUPAJ  1.690,5 eur  

 

 

3. 

Ta sklep začne veljati takoj. 

 

 

K 9. TOČKI DNEVNEGA REDA 
 

 Poročilo o izvajanju Lokalnega energetskega koncepta Občine Piran v letu 2018 in 

plan dela za leto 2019 

 

Karmen PINES, vodja Samostojne investicijske službe in Nejc SIRK, energetski upravljalec 

podjetja Envirodual d.o.o. sta podala obrazložitev. 

 

Kristijan CEROVAC, predsednik Odbora za gospodarske javne službe je podal pozitivno 

mnenje odbora: 

s pripombo, da se preveri smotrnost ureditve pešpoti in kolesarske steze na 

območju skladišč soli v Portorožu 
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V razpravi so sodelovali občinski svetniki: mag. Milica MASLO BEZER, Davorin 

PETAROS, mag. Meira HOT, Kristijan CEROVAC in Robert FAKIN. 

 

Svetniki so z 18 glasovi  ZA in 7 PROTI sprejeli naslednji 

 

SKLEP 

 

O SPREJEMU POROČILA O IZVAJANJU LOKALNEGA ENERGETSKEGA 

KONCEPTA OBČINE PIRAN V LETU 2018 in PLAN DELA ZA LETO 2019 
 

 

1. 

Občinski svet Občine Piran se je seznanil s Poročilom o izvajanju Lokalnega energetskega 

koncepta občine Piran za leto 2018 in plan dela za leto 2019 

 

2. 

Sklep o potrditvi se s poročilom pošlje Ministrstvu, pristojnemu za energijo. 

 

 

Župan je odredil 5 minutni odmor. 

 

 

K 10. TOČKI DNEVNEGA REDA 
 

 Kadrovske zadeve 

 

Soglasje k imenovanju direktorice javnega zavoda Obalne lekarne Koper 
 

Karlo RADOVAC, predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja je podal 

predlog komisije. 

 

Svetniki so s 24 glasovi  ZA in 1 PROTI sprejeli naslednji 

 

SKLEP 

 

1. 

Občinski svet Občine Piran daje soglasje k imenovanju Katje Gombač Aver, mag. farm. za 

direktorico javnega zavoda Obalne lekarne Koper. 

 

2. 

Ta sklep začne veljati takoj. 

 

 

Imenovanje članov v svet Javnega zavoda Pomorski muzej Sergej Mašera Piran 
 

Karlo RADOVAC, predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja je podal 

predlog komisije. 
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V razpravi sta sodelovala občinska svetnika: Denis FAKIN in Karlo RADOVAC. 

 

Svetniki so s 23  glasovi  ZA in 2 PROTI sprejeli naslednji 

 

SKLEP 
 

1. 

Občinski svet Občine Piran kot predstavnike ustanovitelja v svet javnega zavoda Pomorski muzej 

Sergej Mašera Piran imenuje:  

 

- Neli Romanello, 

- Roberta Smrekarja in 

- Marjana Ignjatovića. 

 

2. 

Mandat članom sveta zavoda traja štiri leta in prične teči z dnem konstituiranja sveta zavoda. 
 

 

3. 

Ta sklep začne veljati takoj. 

 

Svetniki so s 23  glasovi  ZA in 2 PROTI sprejeli naslednji 

 

    SKLEP 
 

1. 

Občinski svet Občine Piran imenuje v Svet javnega zavoda Pomorski muzej Sergej Mašera Piran 

naslednja člana: 

 

- Dr. Tanjo Rožembergar,  

     predstavnico uporabnikov oz. zainteresirane javnosti 

in 

- Dr. Andreja Gasparija,  

  kot predstavnika Ministrstva za kulturo. 
 

2. 

Mandat članov Sveta zavoda traja štiri leta in prične teči z dnem konstituiranja Sveta zavoda.  
 

3. 

Ta sklep začne veljati tako. 

 

 

Imenovanje članov v Odbor Krajinskega parka Sečoveljske soline 
 

Karlo RADOVAC, predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja je podal 

predlog komisije. 
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V razpravi so sodelovali občinski svetniki: Denis FAKIN, Karlo RADOVAC, Kristijan 

CEROVAC, Davorin PETAROS, Marina SORTA in Daniel TOMLJANOVIĆ. 

 

Svetniki so z 22 glasovi  ZA in 2 PROTI sprejeli naslednji 

 

SKLEP 
 

     1. 

Občinski svet Občine Piran imenuje: 

- Valentino Budak, 

- Nino Froggatt in 

- Damirja Gregoriča  

za člane Odbora krajinskega parka Sečoveljske soline za mandatno dobo štirih let. 

 
 

  2. 

Ta sklep začne veljati takoj. 

 

Imenovanje direktorja JP Okolje Piran d.o.o. 

 

Karlo RADOVAC, predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja je podal 

predlog komisije. 

 

Gašpar GAŠPAR MIŠIČ se je predstavil Občinskemu svetu. 

 

V razpravi so sodelovali občinski svetniki: mag. Meira HOT, Kristijan CEROVAC, mag. 

Milica MASLO BEZER, Davorin PETAROS, Barbara KOŽAR in Robert FAKIN. 

 

Svetniki so s 14 glasovi  ZA in 11 PROTI sprejeli naslednji 

 

SKLEP 
 

1. 

Na predlog nadzornega sveta družbe Javno podjetje OKOLJE Piran, d.o.o., Občinski svet 

Občine Piran imenuje Gašparja Gašparja Mišiča, za direktorja družbe Javnega podjetja Okolje 

Piran d.o.o. 
 

2. 

Mandat direktorja traja štiri leta in prične teči z dnem 14. 6. 2019. 
 

3. 

Z imenovanjem novega direktorja se razreši dosedanji direktor Alen Radojkovič. 

4. 

Ta sklep začne veljati takoj. 

 

Imenovanje poslovodje Obalnega tehnološkega sklada d.o.o. 
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Karlo RADOVAC, predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja je podal 

predlog komisije. 

 

Dejan SAKELŠAK se je predstavil Občinskemu svetu. 

 

V razpravi so sodelovali občinski svetniki: mag. Meira HOT, Barbara KOŽAR, Denis 

FAKIN, Karlo RADOVAC, Kristijan CEROVAC, Davorin PETAROS, Robert FAKIN, Marko 

JURIŠEVIČ, Nadia ZIGANTE, Savo RADIĆ in Gabrijel FRANCA. 

 

Župan je odredil 5 minutni odmor. 

 

Svetniki so s 23  glasovi  ZA  sprejeli naslednji 

 

SKLEP 
 

1. 

Občinski svet Občine Piran pri točki dnevnega reda »Kadrovske zadeve« umika sklep o 

imenovanju Dejana Sakelšaka, za poslovodjo družbe Obalni tehnološki sklad, druge z 

informacijsko tehnologijo in računalniškimi storitvami povezane dejavnosti d.o.o. in sicer za 

obdobje od 1. 7. 2019 do 30. 6. 2020. 
 

 

2. 

Ta sklep začne veljati takoj. 

 

Denis FAKIN, občinski svetnik se je izločil iz glasovanja. 

 

Svetniki so z 22  glasovi  ZA  sprejeli naslednji 

 

SKLEP 

 

1. 

Denisa Fakina se imenuje za poslovodjo družbe Obalni tehnološki sklad, druge z informacijsko 

tehnologijo in računalniškimi storitvami povezane dejavnosti d.o.o. za novo mandatno obdobje in 

sicer od 1. 7. 2019 do 31. 12. 2019. 

 

2. 

Občinski svet pooblašča župana, da poda v imenu občinskega sveta soglasje družbenika k vsebini 

pogodbe o poslovodenju. 

 

3. 

Občinski svet nalaga strokovnim službam uprave Občine Piran, da pripravijo ustrezne spremembe 

ustanovitvenega akta glede imenovanja poslovodje. 

 

4. 

Ta sklep začne veljati takoj. 

 

 

K 11. TOČKI DNEVNEGA REDA 
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 Vprašanja, pobude in predlogi 

 

Vojko JEVŠEVAR, občinski svetnik je podal pobudo: 
 

Kristijan CEROVAC, občinski svetnik je podal pobudo: 
 

Mag. Meira HOT,  občinska svetnica je podala pobudo: 
 

Nevenka KAVČIČ, občinska svetnica je podala pobudo: 
 

Davorin PETAROS, občinski svetnik je podal pobudo: 
 

Denis FAKIN, občinski svetnik je podal pobudo: 
 

 

 

Seja je bila zaključena ob 22:56 uri. 

 

 

Zapisnik pisala                                         Zunanja svetovalka                         Župan Občine Piran 

Nataša Karlaš                  mag. Patricija Višnjevec                         Đenio Zadković  

            

 

 

 

 

       
                     

 

 

 

 

 


